
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1038

Vil ministeren kommentere artiklen "De danske fængsler er fyldt til bristepunk-

tet: »Det er en akut krisesituation«" fra Berlingske den 10. juli 2018, hvoraf det

fremgår at den gennemsnitlige belægningsprocent var 99,9 pct. i årets første

5 måneder i alle landets fængsler og arresthuse, og vil ministeren i forlængel-

se heraf redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at nedbringe belægnings-

procenten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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